
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 149
Mener ministeren, ikke at det er rimeligt, at eksempelvis et nedbrændt klubhus til en 
golfklub skal have mulighed for at modernisere og opdatere såvel faciliteter som kva
dratmeterantallet ved genopførelse efter en brand, eller skal golfklubben være låst til 
størrelsen på faciliteter, som ikke står mål med et stigende medlemsantal på grund af 
skovbyggelinjen?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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